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 datum 11 juli 2025 

 betreft vragen over beleidsbesluit bpm emissievrije bijzondere personenauto's en emissievrije motorrijwielen  

 ons kenmerk 177682  

 

Geachte heer Van Oostenbruggen,  

 

Per brief van 24 juni 2025 heeft u de Kamer geïnformeerd over uw goedkeurend beleidsbesluit in-

zake het verlagen van de bpm voor emissievrije bijzondere personenauto's en voor emissievrije mo-

torrijwielen.1 Daarin verwijst u naar de aankondiging van dit voornemen in de Fiscale beleids- en uit-

voeringsagenda 2025 van 25 april 2025.2 Naar aanleiding van uw brief heeft het lid van de 50PLUS-

fractie de volgende vragen en opmerkingen. De leden van de fracties van BBB en JA21 sluiten zich 

bij deze vragen aan. 

 

1. Waarom is – in plaats van een goedkeurend beleidsbesluit - niet terstond het opstellen van 

een wetvoorstel ter hand genomen na de toezending van de Fiscale beleids- en uitvoeringsagenda 

op 25 april 2025? Waarom is een dergelijk wetsvoorstel niet ingediend met het verzoek tot behande-

ling met voorrang wegens de spoed? Het lid van de 50PLUS-fractie constateert dat er inmiddels twee 

maanden zijn verstreken sinds de toezending van die agenda. De behandeling van een dergelijk 

spoedwetsvoorstel had dus inmiddels al afgerond kunnen zijn. 

2. Wanneer wordt het wetsvoorstel tot wijziging van de bpm ingediend en wordt dit ingediend 

door middel van een separaat wetsvoorstel? Zo nee, waarom niet?  

3. Erkent u dat het delen van het kader beleidsbesluiten met de Eerste Kamer vooruitlopend op 

wetgeving op terreinen van Belastingen, Toeslagen en Douane van 12 december 20233 nog niet be-

tekent dat de Eerste Kamer met dit kader heeft ingestemd? Zo nee, waarom niet? 

4. Het feit dat u binnen een periode van zes maanden drie goedkeurende beleidsbesluiten naar 

de Kamer zendt, is toch geen bewijs van terughoudendheid maar eerder van het omgekeerde? Hoe 

kan het kabinet in dit verband nog ‘terughoudendheid’ claimen? 

 

De leden van de vaste commissie voor Financiën zien uw reactie met belangstelling tegemoet en bij 

voorkeur binnen vier weken. 

 

Voorzitter van de vaste commissie voor Financiën, 

Pim van Ballekom 

 
1 Kamerstukken I 2024/2025, 36603, D. 
2 Kamerstukken I 2024/2025, 32140, AF. 
3 Kamerstukken I 2023/2024, 31066, AM. 


